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1976年7月生
1999年3月：東北大学工学部量子エネルギー工学科卒業
2004年3月：東北大学大学院工学研究科博士課程後期課程修了(博士（工学）)
2004年4月：日本原子力研究所物質科学研究部 博士研究員
2005年4月：東北大学多元物質科学研究所 助手
2013年10月：東北大学多元物質科学研究所 准教授
2019年4月：東北大学多元物質科学研究所 教授（現職）

2007年9月 - 2008年3月;フロリダ州立大学化学部に訪問研究員として滞在

2017年5月-現在 原子力規制委員会 核燃料安全審査専門委員会 委員
2015年1月-現在 原子力発電環境整備機構 技術アドバイザリー委員会 委員
2015年11月-現在 原子力損害賠償・廃炉等支援機構 廃棄物対策専門委員会 委員

Born in July 1976
March 1999: Bachelor of Engineering in Nuclear Engineering (Tohoku University)
March 2004: Dr.of Engineering in Nuclear and Radio Chemistry (Tohoku University)
April 2004 - March 2005 

Postdoctoral Research Fellow at the Dept. of Material Sciences,
Japan Atomic Energy Research Institute

April 2005 - September 2013 
Assistant Professor at Institute of Multidisciplinary Research for 
Advanced Materials (IMRAM), Tohoku University

(September 2007 - March 2018)
Visiting Researcher (Postdoctoral Research Fellow) at Dept. of 
Chemistry,Florida State University

October 2013 - March 2019
Associate Professor at IMRAM, Tohoku University

April 2019 - Professor at IMRAM, Tohoku University

May 2017 - Member of Nuclear Fuel Safety Examination Committee of NRA 
January 2015 - Member of Advisory Committee of NUMO 
November 2015 - Member of Advisory Committee of NDF
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